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ZAPISNIK

sa Predsjedništva Kino kluba Zagreb, održanog 23. 10. 1980.

DNEVNI RED: 1. Izvještaj o rezultatima festivala
2. Tehnički odjel
3. Razno

Prisutni članovi:Bubenik, H oholač, Oković, H odak, Radivoj, Cvetko 
Petričić, Vranić, Greški, Bišćan, Banek, Siminiatti

• • 
Ispričala se: Biseteka Labaš

1. Na festivalu u Somboru dobili smo slijedeće nagrade^
3. nagradu za igrani film -Život bez nade Ivana Puljiza
1. nagradu za animaciju - ID Marijana Hodaka
2. nagradu za igrani film - Slutnja Ivana Jukića

USkopju smo ove godine dobili samo diplome za učestvovanje

Trebamo uspostaviti suradnju sa mjesnom zajednicom. Deltom i 
Ina-Naftaplinom. Kodak i Radivoj se zadužuju da odaberu filmove 
za projekciju.
Hoholač će javiti termine za Deltu, Oković za Naftaplin, Kodak za 
pionirski dom "M. Orešković" na Ribnjaku, a Bubenik će organizirati 
projekcije u Centru za kulturu.

Dužni smo uzvratiti posjete kino klubovima Sarajevu, Mariboru i 
Beogradu, ali to ,ćemo u 1981.

Izvještaj Hodaka o Brnu
Mrtva pruga je prikazana, ali je bila hendikepirana jer nema magnetsku 
traku za ton.Dubravka je dobila specijalnu diplomu za ostvarenu 
atmosferu u filmu.
Bili su neki nesporazumi oko prehrane, tako da će se slijedeće 
godine ići dogovorno na nivou Kino saveza Hrvatske.
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2.Problemi tehnike

Prvi problem je rasvjeta. Dobili smo od RTZ razni materijal, 
(baracude 55kom, stativi 18 kom.)
Problem je da nedostaju neke stvari.Ključeve im a šesnaestak ljudi 
(Bubenik, Petričić, Banek, Kodak, Cvetko, Labaš, Nenadović, Jukić, 
Greški,Petković, Werner, Radivoj, Delta, Bišćan, Hripko, Siminiatti).

Hitno treba promijeniti ključeve od svih brava idati nove ključeve 
samo onima koje odredi Predsjedništvo.

Za prijedlog da tehniku vodi Petričić glasalo je dvoje članova od 
prisutnih sedam.

Za prijedlog da Cvetko do Nove godine sredi situaciju i da onda 
eventualno da ostavku ili da se izabere novi tehnički glasalo je 
troje od sedam prisutnih.
Ovaj drugi prijedlog je prihvaćen s time da se promijene ključevi od 
tehnike i da se kopija da Radivoju,(j.a se tajnik i njegov pomoćnik 

potrude da se vrati sva tehnika u Klub.Labaš i Kodak zadužuju se 
da obavijeste članove da vrate opremu.

5. Razno
Novi domar od 1. 11. 1980 će biti Ivan Jukić, uz plaću od 500 din. 
mjesečno.Dužan je otvarati Klub ponedjeljkom i Četvrtkom od 
19 - 25 h, uključivati i isključivati peći, te održavati red i 
čistoću u Klubu.
Urednik biltena je Radovan Čepelak.

Zapisničar:
Vjekoslav Cvetko

Predsjednik:
Branko Bubenik


